
Interpellatie 23.11.09 Jürgen Vanpraet bij bosverzoekschrift Lappersfort 
Beste collega’s, 
 
Ik wil toch even blijven stilstaan bij het antwoord die we sturen richting de verzoeker. 
Vooral de laatste paragraaf is voor mij een probleem. We spreken hier namelijk over 
300 ha extra bos in Brugge gedurende de afgelopen 15 jaar. In feite klopt dit niet 
echt. Extra aankoop klopt wel. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van stad, 
provincie en Vlaams Gewest is er inderdaad heel wat aangekocht. Alhoewel de 
afgelopen vier jaar amper iets. Maar extra bos is nog iets anders. Wanneer we de 
ruimtebalans bekijken dan is er de afgelopen 30 jaar zelfs 4 % bos verdwenen. Door 
verkavelingen, al dan niet vergunde kappingen. En daar mogen we niet blind voor 
blijven. Wanneer we luchtfoto’s bekijken van na de tweede wereldoorlog van de 
omgeving van Sint-Andries en Sint-Michiels dan zien we dat de uitbreidingen van de 
woonzones daar een ware kaalslag hebben veroorzaakt. Wanneer we het hebben 
over ontbossing dan denken we bijna automatisch aan regenwouden. Niets is minder 
waar. Ook de ontbossing van onze aarde gebeurd in onze eigen achtertuin. Niet zo 
massaal maar toch geleidelijk aan en we staan er bij en kijken er een beetje naar. 
Vandaar mijn hoop, mijn vurige hoop, om tijdens deze legislatuur toch iets te 
voorzien in de begroting voor extra bos. Aankoop en aanleg. Ik hoop dat we bij een 
volgend verzoekschrift en bij een volgende begroting wel die “extra” terecht mogen 
gebruiken. 
  
Jürgen Vanpraet 
Gemeenteraadslid sp.a 
http://www.stadsomroep.com/Detail.asp?NUM=29388 


